
E m l é k e z t e t ő  

Az Egyesületi Elnökség 2007. március 28-án 14.00 órakor Budapesten a MEE 309.sz 
tárgyalójában megtartott nyilvános üléséről 

  

Jelen voltak: Dervarics Attila, Kovács András. Schachinger Tamás, Tóth Péterné, Balázs 
Péter, Orlay Imre, Dr. Vajda István, Kovács László helyett Szedlacsek Ferenc, Rajnoha 
László, Kiss Kálmán, Nagy János, Szilágyi András, Horváth József, Pintér József, Rácz Géza, 
Rózsa Ferenc, Turi Gábor elnökségi tagok, továbbá Lernyei Péter állandó meghívott, valamint 
Rózsa Sándor. 

Kimentette magát:Bognár Alajos, Kovács László, Almási Sándor, Dr. Dán András. 

Dervarics Attila elnök köszöntötte a megjelenteket, megállapította, hogy az elnökségi ülés 
határozatképes. Az elnökség egyhangúlag jóváhagyta az ülés napirendjét. 

Első napirendi pontként Kovács András főtitkár beszámolt az elnökségnek a feladatok 
teljesítéséről, melyeket a korábbi üléseken hozott a testület.  

Második napirendi pontként Balázs Péter a Szervezési Bizottság elnöke terjesztette elő az 
új alapszabály tervezetet. Néhány kérdésben kérte az elnökség állásfoglalását: regisztráció, 
küldöttek, származtatott jogi tagság, EE összetétele és létszáma és annak választási módja.  

Dervarics Attila elnök hozzászólásában elmondta, hogy a megújulási program Irányító 
Bizottsága elfogadta az alapszabály fenti kérdésekre is választ adó változatát, melyet az 
elnökség tagjai írásban megkaptak. 

Turi Gábor Fiatal Szakemberek Társaság elnöke hozzászólásában - szervezete nevében 
egyeztetetten - kis létszámú elnökséget, rugalmas feladattal javasolt, melyet a körülmények 
megváltozása miatt tartanának szükségesnek. 

Rácz Géza a SZERKO képviselője a kiküldött ASZ változatot támogatja. 

Kiss Kálmán a VGKBSZ képviselője hiányolta, hogy a változtatás indokaként nem lett leírva, 
hogy mi volt a rossz, ami miatt módosítani szükséges. 

Szedlacsek Ferenc a MEE VET társelnöke véleménye szerint az ifjúsági szervezet javaslata 
jó, de a jelenlegi fázisban az egész struktúrát megváltoztatná, ezért az írásban előterjesztett 
változattal ért egyet a vezető tisztségviselők hatáskörére, felelősségére és feladatára 
vonatkozó anyaggal együtt. 

Rajnoha László VFSZ képviselő a szakmaiság felé kell elmozdulni, nem a bizottságok és 
szervezetek egyesülete vagyunk, hanem a tagoké. 

Szilágyi András AISZ képviselő jónak tartja a struktúrát, de elemzést tartana szükségesnek, 
hogy mit kellene másképp megjeleníteni. 



Kovács András főtitkár a felvetett kérdésekre választ adott, hangsúlyozta, hogy a hatékony 
működés fogalmát tisztázni szükséges, mivel az Egyesületi Elnökség működése nem a 
megjelentek létszámától függ. A közgyűlés és az elnökség közé közbenső testület létrehozását 
nem javasolja, a választott pozíciók megváltoztatása újabb tisztújítást tenne szükségessé. 
Elképzelhetőnek tart egy több lépcsőből álló alapszabály módosítást, melynek során lehetővé 
válik a soron következő tisztújítás előtt új szervezetirányítási struktúra létrehozása. 

Dervarics Attila elnök hozzászólásában hangsúlyozta, hogy az alapszabálynak a 3 éves 
megújulási programot kell támogatni, továbbá az eddig megoldatlan ügyeket kell a szabályzat 
szintjén rendezni. Kérte az elnökséget, hogy támogassa a kiküldött anyagokban rögzített 
alapszabály módosítást.  

Az Egyesületi Elnökség az előterjesztést jóváhagyólag tudomásul vette és az átvezetések után 
kéri azt az OET elé terjeszteni. 

Harmadik napirendi pontként Kovács András főtitkár az OET tervezett napirendjével 
kapcsolatosan kérte az elnökség megerősítő jóváhagyását, jelezte, mint azt az előzetes 
programban szerepel április 13-án 10:00 órától a Hotel Vadas I. emeleti tárgyalójában 
elnökségi ülésre kerül sor. 

Az Egyesületi Elnökség jóváhagyta az OET előzetes napirendjét és programját. 

Negyedik napirendi pontként Rózsa Sándor az Elektrotechnikai Alapítvány kuratóriumának 
elnöke szóbeli kiegészítést fűzött az előzetesen kiküldött alapítványi beszámoló, tájékoztató 
anyagokhoz. A 9.5 millió Ft. törzstőke éves csekély kamatából tudnak gazdálkodni, 
elsősorban diplomaterv és szakdolgozat pályázatokat díjaznak. A kuratóriumnak javasolni 
fogja a pályázati díjak felemelését. Felvetette az alapítvány esetleges megszüntetését, mellyel 
egyidejűleg a törzstőke alapító MEE-re szállna és itt lehetne működtetni a pályázatokat. 

Az Egyesületi Elnökség jóváhagyólag tudomásul vette az alapítvány beszámolóját, köszönetet 
mond a kuratórium elnökének és tagjainak társadalmi munkában végzett tevékenységükért. 

Egyéb napirendi pontok közül: 

-         Schachinger Tamás GB elnök adott tájékoztatást a 2006. évi gazdasági év zárásának 
eredményéről és a januári pénzügyi helyzetről, melynek adatait az elnökség e-mailon 
megkapott. 

-         Kovács András főtitkár tájékoztatást adott az irodavezetői és a kommunikációs 
vezetői pályázat kiírásáról: 2007. március 31-én a Magyar Nemzetben és a 
Népszabadságban jelenik meg fizetett hirdetésként, a honlapunkon a teljes kiírási 
anyagot megjelentettük. A pályázatok beadási határideje 2007. április 15., ezt 
követően a bíráló bizottság (Dervarics Attila elnök, Kovács András főtitkár, Nagy 
János MEE VTT elnök) készítik elő döntésre az elnökség felé. A munkakörök 2007. 
május 1-jétől tölthetők be.  

-         Lernyei Péter rügyvezető igazgató tájékoztatást adott a 2007. március 23-i határidőig 
beérkezett díjjavaslatokról - az elnökség és a szervezetek is e-mailon megkapták - 
kérte az elnökség állásfoglalását a Straub díj javaslattal, post humus díj lehetőséget 
illetően. Kovács András főtitkár a hozzáérkezett (2007.március 23-ig) GB javaslatot 



kérte, hogy az elnökség erősítse meg, ill. szerepeljen javaslattevőként egy Bláthy díj 
vonatkozásában. 

18/2007 az Egyesületi Elnökség egyhangú szavazatával javasolja post humus díjat 
kiadni az egyik Életpálya díjra javasolt személynek, amennyiben az illetékes 
díjbizottság az illető személlyel kapcsolatban odaítéléséről dönt. 

19/2007 az Egyesületi Elnökség többségi szavazatával döntött arról, hogy a 2007. évi 
Straub díj nem kerül kiadásra, miután a javasolt személy nem MEE tag. 

20/2007 az Egyesületi Elnökség többségi szavazatával javasolja az Egyesületi 
Tevékenység I. díjbizottságnak, hogy a kiírási feltételeknek megfelelően és határidőig 
beérkezett GB javaslat alapján, mint EE javaslattevő az illető személyt Bltáhy díjnál 
vegye figyelembe. 

-         Nagy János MEE VTT elnök tájékoztatást adott a jogi tagjaikkal megtartott sikeres 
találkozójukról. Javasolta a szakosztályoknak és a MEE VET-nek a hasonló találkozók 
megszervezését.  

-         Horváth József ÉDUKO képviselő javasolta, hogy a szervezetek a saját pártoló 
tagjaikkal és a kis- és közepes vállalkozásokkal regionális szinten is vegyék fel a 
kapcsolatot, találkozzanak. 

-         Rácz Géza SZERKO képviselő tájékoztatást adott a Magyar Értelmiség Napja 2007. 
május 4-i nyitó rendezvényről Kecskeméten, melyet a Magyar Mérnök Kamarával és a 
MTESZ-el közösen szerveznek. 

-         Dervarics Attila elnök tájékoztatta az elnökséget a megújulási program állásáról, az 
előadásokra az OET-én kerül sor, ahol a bizottsági tagok ismertetik az eddigi 
elképzelésekről, javaslatokról. 2007. április 5-én 10:00 órakor a MEE tárgyalójában 
egyeztető megbeszélésre kerül sor, az előadásokkal kapcsolatosan. 

-         Kovács András főtitkár kérte a társaságokat, szakosztályokat és a régiókat, hogy 
tegyenek további javaslatokat a Vándorgyűlés előadásaira. 

-         Kiss Kálmán VGKBSZ képviselő elismerését fejezte ki az elnökségi ülések előzetes 
írásos (e-mail) előkészítettségéért, egyben sajnálatát fejezte ki, hogy az anyag 
mennyisége számára nem kedvező. 

-         Dervarics Attila elnök Lernyei Péter ügyvezető igazgatóval kötendő megállapodásra 
vonatkozó javaslatot terjesztette elő, mely az öregségi nyugdíjba vonulásához 
kapcsolódik. 

21/2007 az Egyesületi Elnökség egyhangú szavazatával elfogadta a Lernyei Péter 
ügyvezető igazgatóval kötendő megállapodást, felhatalmazza Dervarics Attila elnököt, 
hogy az elnökség nevében azt aláírja. 

 

  



Soron következő elnökségi ülésre 2007. április 13-án 10:00 órakor kerül sor Párkányban. 

  

Budapest, 2007. április 2. 

  

Összeállította: 

Lernyei Péter sk. 

ügyvezető igazgató 

  

Jóváhagyta: 

Kovács András 
főtitkár 
 


